



Announcement for Tender No. ICB 2 / 2013 from Hadramout University for the Construction of College of Science

Hadramout University announces the Tender No. ICB 2/ 2013 for the Construction of the College of Science in its main campus, Flok, Al-Mukalla, Hadhramout Governorate, Republic of Yemen which will be funded by the Sultanate of Oman and Government of Republic of Yemen. Eligible Tenderers according to the applicable law and accepted by the Arab Fund for Economical and Social Development and Higher Tender Board who are having first class classification and experience in the construction of educational buildings and interested in participating in this tender should submit a written application to the Purchasing and Stores Department of Hadhramout University, Fowah, Al-Mukalla, Hadramout, Republic of Yemen, Tel. 00967 5 360863, Fax 00967 5 360864 starting from Sunday September 1, 2013 during working hours to receive the bidding documents against non-refundable amount of 200'000 Y.R. (Two hundred thousand Yemeni Rial). The dead line for selling the bidding documents will be on Wednesday October 23, 2013. Bidders can inspect the bidding documents before purchasing at the same address given above. A pre-bid meeting and a site visit will be conducted on Tuesday October 1, 2013.

Tenders should be submitted in two separate red-waxed sealed envelopes (TECHNICAL + FINANCIAL) along with the other required documents as stated in the bidding documents before 11 AM on Thursday October 31, 2013 to the same address above. Tenderers received after this deadline shall not be accepted and shall be returned unopened to the sender. The Tenderer should also submit together with the tender document the following:-

- The bid security of lump-sum amount equal to 200'000 US Dollar valid for 150 days from the date of opening of envelopes
- valid classification and Registration Certificates
- Professional Certificate
- valid sales Tax Certificate plus tax card
- valid Insurance Certificate plus Zakat card.

Foreign Companies should provide certificates, licenses and cards referred to above, except Zakat card eligibility issued by country of origin of these companies. The opening of the envelopes shall be at 11 AM on Thursday October 31, 2013 at the Rector Office, Hadhramout University, Fowah, Al-Maklla, Hadhramout, Republic of Yemen in the presence of tenderers or their duly authorized representatives

إعلان عن المناقصة رقم 2013 / ICB 2 لإنشاء مباني كلية العلوم بجامعة حضرموت

تعلن جامعة حضرموت عن المناقصة 2013 / ICB 2 لإنشاء كلية العلوم بالمدينة الجامعية بفلك - المكلا - محافظة حضرموت - الجمهورية اليمنية التي سيتم تمويلها من قبل سلطنة عمان وحكومة الجمهورية اليمنية. فعلى المقاولين المؤهلين وفقا والقانون النافذ والمقبولين من قبل الصندوق العربي للإنماء الاقتصادي والاجتماعي واللجنة العليا للمناقصات بالجمهورية اليمنية الراغبين الاشتراك في هذه المناقصة الذين تنطبق عليهم شروط الاشتراك في المناقصة ولديهم تصنيف من الدرجة الأولى والخبرة الكافية في مجال إنشاء المباني التعليمية التقدم بطلباتهم الخطية إلى إدارة المشتريات والمخازن بجامعة حضرموت - فوه - المكلا - حضرموت تلفون رقم 009675360863 وفاكس رقم 009675360864 ابتداء من يوم الاحد 1 سبتمبر 2013 خلال أوقات الدوام الرسمي لشراء واستلام وثائق المناقصة نظير مبلغ مالي لا يرد و قدره 200,000 ريال يمني (مائتا ألف ريال). آخر موعد لبيع الوثائق سيكون يوم الاربعاء الموافق 23 اكتوبر 2013. يمكن للمتناقصين الراغبين المشاركة في هذه المناقصة الاطلاع على وثائق المناقصة قبل شرائها في نفس العنوان أعلاه خلال أوقات الدوام الرسمي في الفترة المحددة لبيع الوثائق. سيعقد اجتماع ما قبل تقديم العروض و زيارة موقع المشروع وذلك في يوم الثلاثاء تاريخ 1 اكتوبر 2013.

تقدم العطاءات في مطروفين منفصلين (فني + مالي) مختومة و مشمعة في موعد أقصاه الساعة الحادية عشرة صباحا من يوم الخميس الموافق 31 اكتوبر 2013 و لن تقبل العطاءات التي ترد بعد هذا الموعد و سيتم إعادتها بحالتها المستلمة إلى أصحابها. على المتناقصين تقديم طي العطاء الوثائق التالية:-

- ضمان بنكي بنفس الصيغة في وثائق المناقصة بمبلغ مقطوع قدره 200,000 دولار (مائتا ألف دولار) صالح لمدة 150 يوما من تاريخ فتح المظاريف.
- صورة من شهادة التسجيل و التصنيف سارية المفعول.
- صورة من شهادة مزاولة المهنة.
- صورة من شهادة ضريبة المبيعات.
- صورة من البطاقة الضريبية سارية المفعول.
- صورة من البطاقة التأمينية سارية المفعول و صورة من البطاقة الزكوية سارية المفعول.
- على الشركات الأجنبية تقديم الوثائق والشهادات المشار إليها أنفا الصادرة من البلدان التي تنتمي لها تلك الشركات باستثناء البطاقة الزكوية. سيتم فتح المظاريف في مكتب رئيس الجامعة - جامعة حضرموت - فوه - المكلا - حضرموت - الجمهورية اليمنية و ذلك في تمام الساعة الحادية عشرة صباحا من يوم الخميس الموافق 31 اكتوبر 2013 بحضور أصحاب العطاءات أو من يمثلهم بتفويض موقع و مختوم.



وَبِالصَّبْرِ
الَّذِينَ إِذَا أَصَابَتْهُمُ مُصِيبَةٌ قَالُوا إِنَّا لِلَّهِ وَإِنَّا إِلَيْهِ رَاجِعُونَ
صدق الله العظيم



**نتقدم بأحر التعازي القلبية وعظيم المواساة إلى
د . أحمد سالم الجربة
بوفاة المغفور له، بإذن الله تعالى**

والده

سائلين المولى عز وجل أن يتغمد الفقيد بواسع رحمته وأن يسكنه فسيح جناته أن يلهم أهله وذويه الصبر والسلوان... «إنا لله وإنا إليه راجعون»

المعزون: د . أحمد غرامة الراعي، د . ناصر محسن باعوم، د . الخضر ناصر لصور، م . خالد الحميقاني، العقيد علي المعلم، العقيد الخضر درامة، السيد علي زين، أ . طارق الحميقاني، أ . أحمد حامد لمس، العقيد هادي علي عبيد، أ . وليد السيارى.